



Paris →

**RÉSIDENCE NELL** Nouvelle venue dans le secteur hôtelier, l'enseigne Charm & More inaugure une manière originale de séjourner à Paris. Cette résidence, située à la lisière des grands boulevards du IX<sup>e</sup> arrondissement, s'inspire d'un concept new-yorkais pour proposer de superbes pied-à-terre le temps d'une nuit... Ou de plusieurs semaines. Le design de ces 17 appartements et studios est une délicate évocation de l'éternel parisien : tapisseries gris taupe parsemées d'éclats orange, paravents en peau, voilages piqués à la main. Le luxe ultime relève peut-être de cette inédite sensation de liberté : se sentir chez soi, en profitant de l'incomparable confort d'un room service.



A newcomer in the hotel sector, Charm & More is launching an original way to stay in Paris. The residence, located near the Grands Boulevards area in the city's 9th arrondissement, draws on the New York concept of offering a terrific pied-à-terre for an overnight stay (or for several weeks). The design of these 17 apartments and studios is reminiscent of classic Paris style: taupe upholstery with splashes of orange, leather screens, hand-sewn curtains. The feeling of ultimate luxury may have something to do with the sensation of freedom, of being at home, while indulging in the incomparable comfort of room service.

[www.residencenell.com](http://www.residencenell.com)

© BENCHIT AUTISSIER - FOUR SAISONS HOTELS & RESORTS